
Geachte leden van het college, 

De Fractie van D66 zou graag enkele vragen willen stellen met betrekking tot de recente 

veranderingen in de vertrekroute van vliegtuigen boven Waalre. Deze vragen zijn gebaseerd op 

artikel 39 van het reglement van orde en hebben betrekking op de impact van deze aangepaste 

vertrekroute op de inwoners van Waalre. Mijn vragen zijn als volgt: 

• Bent u op de hoogte van de recente wijzigingen in de vertrekroute van vliegtuigen richting 

Waalre? Zo ja, kunt u toelichten wat deze wijzigingen inhouden en waarom ze zijn 

doorgevoerd? 

• Heeft het college overleg gevoerd met de relevante luchtvaartautoriteiten en andere 

betrokken partijen over de gevolgen van deze aangepaste vertrekroute voor de inwoners van 

Waalre? Zo ja, kunt u aangeven welke stappen zijn ondernomen en wat het resultaat van 

deze gesprekken is? 

• Welke maatregelen worden er genomen om de mogelijke geluidsoverlast en andere 

negatieve effecten van vliegtuigen boven Waalre als gevolg van de gewijzigde vertrekroute te 

minimaliseren? Is er bijvoorbeeld sprake van geluidsisolatie of andere beschermende 

maatregelen voor huizen in de directe omgeving? 

• Worden de inwoners van Waalre op de hoogte gesteld van de veranderingen in de 

vertrekroute en de mogelijke gevolgen hiervan? Zo ja, op welke manier worden zij 

geïnformeerd en hoe worden hun zorgen en klachten behandeld? 

• Bestaat er een mogelijkheid voor de inwoners van Waalre om feedback te geven op de 

aangepaste vertrekroute en de gevolgen daarvan, anders dan een melding via het 

klachtenbureau van Eindhoven Airport? Wordt er actief geluisterd naar de ervaringen en 

suggesties van de bewoners, en zo ja, op welke wijze? 

 

Ik verzoek u vriendelijk om deze vragen te beantwoorden, zodat de inwoners van Waalre op de 

hoogte kunnen worden gesteld van de situatie en de genomen maatregelen. Het is van groot belang 

dat hun belangen en zorgen worden meegenomen in het besluitvormingsproces met betrekking tot 

de vliegroutes. 

Dank u wel voor uw aandacht en ik kijk uit naar uw antwoorden. 

Met vriendelijke groet, 

 

Namens de fractie D66 Waalre 

 

Bijlage reactie Vliegbasis Eindhoven / Eindhoven Airport 
 
Geachte heer/mevrouw, 
  
In het meldingensysteem geluidhinder Vliegbasis Eindhoven / Eindhoven Airport ontvingen wij van 1 juli jl. 
meldingen van u over geluidhinder van vliegtuigen vanaf de luchthaven van Eindhoven. Over de aanpassing 
van de route Eersel/Steensel doen wij u hierbij informatie toekomen: 

 
  



Route optimalisatie Eersel-Steensel 
Vanaf medio mei is de vertrekroute vanuit Luchthaven Eindhoven richting Eersel en Steensel aangepast. De 
bedoeling is dat de vliegtuigen gemiddeld beter op de middenlijn van de route gaan vliegen, door tijdelijk het 
eerste draaipunt wat dichterbij te halen waardoor de bocht tussen Eersel en Steensel minder uitwaait. Deze 
aanpassing in de vertrekroute zal gedurende één jaar worden gemonitord met behulp van het Nederlands 
Lucht- en Ruimtevaartcentrum (NLR) om zo te bepalen of de aanpassing het gewenste effect zal opleveren.  
  
Uw meldingen worden in het meldingssysteem geregistreerd en met een kwartaalrapportage gerapporteerd. 
De rapportage wordt in de COVM besproken door vertegenwoordigers van de Vliegbasis Eindhoven, 
Eindhoven Airport, Gemeente Eindhoven en omliggende gemeentes.  
  
Wij vertrouwen erop u hiermee voldoende te hebben geïnformeerd. 
  
  
Met vriendelijke groet, 
Kind regards, 
  
  
Meldingenbureau Geluidhinder 
Vliegbasis Eindhoven / Eindhoven Airport 
 


